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ČESKO: Myslím, že každý, kdo si zachoval alespoň trochu zdravého rozumu, ten v pondělí
musel vidět, jak se věci mají. Ne, nijak jsem to neplánoval, ale vůbec se nezlobím, že
události šly právě tímto směrem. Původně jsem myslel, že budu rád, když některá z televizí
odvysílá přenos z demonstrace a nevystřihnou můj projev. Nejlepší taktika vždycky byla, mě
vymlčet.

Včera ovšem už intervjuci nedokázali odolat a tak moje jméno dvakrát zaznělo v hlavním vysílacím
čase v České televizi, zaznělo na Primě, v Českém rozhlase, objevilo se (a nebo se objeví) ve všech
novinách a všude i s mým Vidláckým titulem. Aneb, když můžeš vymlčet stávku jedině tím, že budeš
mluvit o Vidlákovi… Janu Komso Moláčkovi jsem už děkoval, že naděje, v něj vkládané, nezklamal.
Další adept na jelito roku. Samozřejmě spolu s tou Mazancovou… Jeden Vidlák je víc než všechny ty
nářky o vládním nezájmu o vzdělání. Když jde o dezinformátora, tak jsou školské problémy vlastně
nicotné…

Včera jste viděli, čeho se doopravdy bojí. Bojí se Vidláka a toho, co říká. Bojí se toho tak moc, že se
ani slovem nezmínili o mém projevu a raději riskovali žalobu za nactiutrhání. Raději mluvit o tom, že
jsem kolaborant a dezinformátor, než zkusit vítězoslavně vyvracet, co jsem včera řekl na
demonstraci. Stejně tak se bojí Dufka. Ten si servítky taky nebral a jeho projev pro jistotu také
utnuli. To je to, co je doopravdy ohrožuje. To je to, co si myslí obyčejní lidé. Dufek je poslední táta
pracujícího lidu. Stejně tak se nebál Martin Engel, který řekl, že mě neznal, ale s mým projevem
souhlasil.

Včerejší demonstrace a události po ní celkem jasně nasvítily, kdo si z médií na prdel nesedne a kdo
naopak ustrašeně opakuje jejich mantry, aby si ho náhodou nevzali do huby. Co vám vybojuje
Středula, který si tak strašně dává záležet, aby náhodou nebyl za špatného? Když se bojí, České
televize, myslíte, že jindy projeví statečnost? A ještě mu to nebylo nic platné, protože mladá a
pohledná Prezidentuše se do něj hned obula, i když v prezidentské volbě odstoupil v její prospěch…
Danuše Středulovi vlkem…

Nebo ten Dobšík, který byl hotový už z toho, že lidi pod pódiem volali po demisi… Chudák, nejspíš o
mě nikdy neslyšel a doteď nechápe, co jsem řekl tak strašného, že teď nějaká jednoprocentní
učitelská platforma volá po jeho hlavě. Jak měl asi poznat, že jsem dezinformátor, když jsem
ausgerechnet vůbec nepoužil slovo Rusko? Já jsem totiž hrozně zákeřný. Nedívejte se na mě, nečtěte
mě, nebo vám to zůstane. Raději se ke mě ani nepřibližujte, protože byste mohli být postiženi
vlastním názorem.

Chudáci učitelé. Sice stávkovali, ale ne proti vládě. Demogracyje, vole! Ne, my vůbec nechceme
demisi, protože jsme z České televize podělaní až za ušima a evropské hodnoty máme hluboko v
sobě. Že po nich právě ty evropské hodnoty chtějí, aby měli doma zimu, nejezdili autem, žrali cvrčky
a umírali na východní frontě, to jim ještě nedošlo. Solidarita s učiteli, to ano, ale sakra ne od
dezolátů, jasné? Signál jsme přijali a pochopili… Takže až budete dělat nějakou stávku, nezúčastníme
se, abyste z toho zase neměli psotník. Třeba se nad vámi lepšolidé smilují…

Chce se mi blejt z takových vůdců. Co asi dokážou, když se připoserou z každého novináře nebo
úderky na sociálních sítích? Chtěl bych je vidět, kdyby jednou měli stát proti Putinovi nebo Sitting
Pingovi, když nezvládnou ani Daniela Takáče. Bohumír Dufek se jediný před novináři nesklonil. A to
prosím spolu vůbec nemusíme souhlasit a mít na všechno stejný názor. Ale prostě není zbabělec.
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Martin Engel jakbysmet. Klidně se s nimi pohádám nad spoustou věcí, ale vždycky je budu
respektovat.

Jo, až se politici přestanou bát mééédií, tak z nich může vyrůst Fico nebo Orbán. Pokud jejich hlavní
činnost bude spočívat v tom, aby se líbili CNN Prima News a to bude důležitější než zhasnuté vysoké
pece, tak to podle toho bude vypadat. Jestli nedokážou překousnout trochu té dehonestace a
sesypávají se z toho, že jim novináři psychicky ubližují, tak prostě nemají na vedoucích postech co
dělat. A jestli si tento národ v nadpoloviční většině přeje unylé Blyštivé Petříky a jejich konformitu,
tak mu není pomoci. Karel Kramář byl odsouzen k trestu smrti, možná proto pak byl dobrým
premiérem, ale co může být z někoho, kdo se bojí, aby neprošel moc blízko kolem Vidláka? A to
prosím nemám nic. Jen svojí nevymáchanou hubu.

Podívejte na Fica, jak před ním najednou všichni stojí v pozoru. Přestal se ohlížet na novináře a v té
chvíli přestalo fungovat všechno to, čím majnstrým ovládá politiku. Ještě neměl vládu, ještě nebylo
jisté, jestli složí koalici a Čaputová už zastavovala vojenskou pomoc Ukrajině. Proč? Protože celé to
mediální kouzlo bylo pryč. Teď tam na Slovensku brečí, že jim Fico nedává rozhovory. Nedává…
prostě je odkázal do patřičných mezí a najednou na Slovensku nerozhodují mééédia.

K čemu jsou volby, když všichni stojí v lati před Řezníčkem nebo Witowskou? Až se premiér přestane
ohlížet, co si myslí tihle dva, tak bude líp. A je úplně jedno, z které strany ten premiér povstal. Kdo se
posere z Takáče a jeho televizního studia, ten se posere i z Leyenové a kohokoliv jiného. I nás
velestatečný prezidentgenerál se musel nechat ukecat od Čaputové, aby přijal Fica… Co by tomu
řekli novináři, že?

A všem těm Šmardům, Zdechovským, Rakušanům a dalším, kteří si mě vzali do huby, vzkazuju, že
jejich mediální a twitterovská konformita zasvítila nad celou zemí. Pojďte si to rozdat v debatě před
lidmi. Pojďte si popovídat o tom, jaký jsem dezinformátor a proruský kolaborant. Pojďte mi říct do
očí, proč jsem extrémista a co je na mě extrémního a nechtě mě odpovědět. Těžko, že?

Jste slabí a ustrašení jako zajíci. Umíte jen zaujmout postoj, ale neumíte stát. Nikdy z vás žádní vůdci
nebudou. Jen rektální alpinisté. Nikdy ničeho nedosáhnete, protože stačí málo, abyste se sesypali.
Nikdy nesplníte žádné sliby o lidskosti místo sobectví. Nikdy. Nemáte koule ani na jednoho Vidláka,
natož abyste zvládli tuhle rozhádanou zemi. Nemáte na to, protože musíte sledovat, jaký správný
názor právě máte zastávat. Nikdy nebudete tomuto národu přínosem. Jestli máte bolení břicha z
jednoho blogera, který není vůbec ničím a jen mluví jak mu zobák narostl, sorry jako, co budete
dělat, až se potkáte s někým, kdo má skutečnou moc a bude mít jiné zájmy než vy?

Vůbec se nedivím, že jeden Babiš už je dneska víc než celá Pětikolka dohromady. A kdyby neměli
Českou televizi a liberální úderku na sociálních sítích, tak jsou úplně v řiti. A vůbec se nedivím, že
Fiala nic nevyjednal ani s výrobci elektřiny, ani s EU, ani se svými koaličními partnery. Vidí totiž
Vidláka za každým křoviskem…

Směju se vám, co se musíte hrbit před takovými, jako je Mazancová nebo Takáč. A naopak vyjadřuju
respekt k těm, co se v pondělí nebáli. V nich je nějaká naděje. Ti nás mohou někam dovést. Ať už jsou
dneska na jakékoliv pozici. Kdo se neskloní před majnstrýmovým intervjukem, ten se nebude mít
potřebu panáčkovat před nikým.

Až půjdeme k volbám, máme další pěkné kritérium. Doba je zlá. Kdo se bojí mééédií, ten se bude bát
všeho. Je čas být statečný. Je načase všem říct, co si doopravdy myslíte a nestarat se, co si o tom
bude myslet liberální intervjuci České televize.
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